
Rada města Beroun

ZÁPIS
z 46. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 1. 7. 2020

od 14:00 hodin v místnosti rady města

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Předsedající:

Ověřovatelé:

Mgr. Ildikó Fráňova, právník

Ing. Jiří Chalupecký, tajemník

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Eva Chlumská, radní

Mgr. Olga Chocová, radní

Mgr. Ivan Kus, radní
Ing. Michal Mišina, místostarosta

Leona Pinkasová, zapisovatelka

Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta

Ing. Irena Mastná, radní

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Eva Chlumská, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo
bodu

l.

2.

3.

Bod
Komentář

Zahájeni

Jednání rady města zahájila ve 14,00 hodin a jednání řídila starostka RNDr. Chalupová.

Ověřovatelkou stanovila Mgr. Chlumskou.

Následující termín jednání rady města je určen na 22. 7. 2020. Mař. Chocová se omluvila a
avizovala, že se příštího jednání rady města nemůže zúčastnit.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Připomínky k zápisu z 45. zasedání Rady města

K zápisu z minulého jednání rady města nebyly podány žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

233/46/RM/2020 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje

program schůze rady města konané dne l. 7. 2020.
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Starostka RNDr. Chalupová upozornila na volný návrh, který radní obdrželi na své jednací stoly.
Jedná se o volný návrh Uzavření dodatku č. 5 k nájemní smlouvě ev. č. 0034/2005/NAJ/MM ze dne
11. 6. 2003 - Innogy Energo, s. r.o. - NA VYVĚŠENÍ.
RNDr. Chalupová navrhla projednat návrh jako bod 18 programu.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová

Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

4. Informace o plnění usnesení

K informacím o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města se dotázal Mař. Kus na plnění
usnesení č. 545/3 l/RM/2019 vzešlé z návrhu Letopisecké komise: zahájit jednání o získání
vlastnického práva města Beroun k pomeznímu kříži u dvora Pták.

Místostarosta lna. Mišina uvedl, že vlastník pozemku paní Veronika Scott Provaznik nabídla

prostřednictvím svého právního zástupce městu Beroun za změnu územního plánu bezúplatný
převod svých pozemků. Pozemky se nacházejí v lokalitě Pták mezi cyklostezkou na Hýskov a řekou.
Místostarosta Mař. Tomčo doplnil, že probíhají jednání a návrh projednávala i Komise pro územní
plán. Vlastník pozemku chce lokalitu využít pro bydlení. Město návrh vítá, ale bude nutné dořešit
dopravní obslužnost a přivedení sítí do této lokality.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

5. 1. 234/46/RM/2020 Zápis č. 2/2020 ze zasedání Komise životního prostředí
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

RNDr. Jitka Ciroková

I. Rada města bere na vědomí

zápis č. 2/2020 ze zasedání Komise životního prostředí konaného dne 15. června 2020.

Dojednání rady města se dostavila RNDr. Ciroková, vedoucí odboru životního prostředí.
RNDr. Ciroková provedla zápisem ze zasedání Komise životního prostředí. Informovala o námětu
Mgr. Voldána o adopci stromů, ke kterému do příštího zasedání komise zpracuje návrh metodiky.
Mař. Kus reagoval na dotaz člena komise na zvážení zavedení sáčků na psí exkrementy. Rada
města námět již projednávala a dotaz se opakuje.

RNDr. Chalupová připomněla informaci, že sáčky se vhazují do běžných odpadkových košů, které
se vyváží standardně. Rada již návrh projednávala, ale neshledala ho relevantním.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková

Zpracovatel: Ing. Jan Marek

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

5. 2. 235/46/RM/2020 Zápis č. 2/2020 ze zasedání Komise životního prostředí
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

RNDr. Jitka drakova

I. Rada města schvaluje

plán práce Komise životního prostředí Rady města Beroun na rok 2020.

Rada města schválila předložený Plán práce Komise životního prostředí na rok 2020.
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Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková

Zpracovatel: Ing. Jan Marek

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

236/46/RM/2020 Zápis č. 2 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí, konaného

dne 16.6.2020
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Bc. Marie Marková

I. Rada města bere na vědomí

Zápis č. 2 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí konaného dne 16. 6. 2020.

Bc. Marková, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví, předložila radě města zápis z jednání

Komise zdravotnictví a sociálních věcí.

Bc. Marková informovala o posouzení žádostí o přidělení bytu zvláštního určení a
projednání projektu "Nesoudíme. Pomáháme".

Mař. Tomčo uvedl, že požádal komisi o projednání projektu "Nesoudíme. Pomáháme". Z diskuze

vyplynula možnost podpory tohoto projektu formou zveřejnění kontaktního telefonního čísla v
internetové verzi katalogu sociálních služeb na webových stránkách města.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Zuzana Zelenková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

237/46/RM/2020 Doplnění složky platu ředitelky ZŠ Wagnerovo náměstí 458

I. Rada města stanoví

výši specializačního příplatku za výkon specializační činnosti, a to v souladu se zákonem č.
563/2004 Sb., a zákonem č. 262/2006 Sb., pro paní Mgr. Evu Drbalovou, ředitelku Základní

školy Beroun, Wagnerovo nám. 458, 266 Ol Beroun, IČ: 70975001 v navrhované výši.
Doplnění složky platu je účinné od l. července 2020.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. předání upraveného platového výměru paní ředitelce Základní školy Beroun,
Wagnerovo nám. 458, 266 Ol Beroun, IČ: 70975001.

Termín: 6.7.2020

K projednání bodů 7 až 9 programu se do jednání rady města dostavila paní Perglerová,
zástupkyně vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit.

Paní Peralerová předložila radě města doplnění složky platu ředitelky Základní školy Wagnerovo
náměstí. Doplněn bude specializační příplatek, protože paní ředitelka bude pokračovat v
činnosti školního metodika prevence.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

238/46/RM/2020 Memorandum o spolupráci při oslavách 1100. výročí od smrti sv.
Ludmily a Národní pouti na Tetín v roce 2021
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I. Rada města souhlasí

s uzavřením "Memoranda o spolupráci - 1100. výročí od smrti sv. Ludmily a Národní pouť na
Tetín v roce 2021" v předloženém znění, kde zúčastněnými stranami jsou Česká biskupská
konference, Arcibiskupství pražské. Středočeský kraj, Svatá Ludmila 1100 let, z. s., město
Beroun, Římskokatolická farnost Beroun, obec Tetín, Sdružení svaté Ludmily na Tetíně,
Svazek obcí - Region Dolní Berounka, Berounsko, z. s.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit plnění tohoto usnesení.

Termín: 31. 7. 2020

Paní Perglerová předložila radě města Memorandum o spolupráci při oslavách 1100. výročí od smrti
sv. Ludmily a Národní pouti na Tetín v roce 2021.

Mař. Tomčo uvedl, že město Beroun se spolkem Svatá Ludmila 1100 let dlouhodobě spolupracuje.
Cílem memoranda je spolupráce při přípravě oslav 1100. výročí od smrti sv. Ludmily a organizaci
Národní pouti na Tetín, která je plánována na 11. 9. 2021. Dohoda mezi zúčastněnými stranami
zahrnuje vzájemnou spolupráci. Dalšími stranami jsou Česká biskupská konference, Arcibiskupství
pražské, Středočeský kraj. Svatá Ludmila 1100 let, Římskokatolická farnost Beroun, obec Tetín,
Sdružení sv. Ludmily na Tetíně, Svazek obcí - Region Dolní Berounka a Berounsko.
Do diskuze se přihlásil Mař. Kus, který uvedl, že osobnost sv. Ludmily, její význam nejen pro české
dějiny a blížící se výročí její smrti na hradišti Tetín, připomínal již ve své funkci starosty města
Beroun. Město Beroun delší dobu organizuje akce připomínající toto výročí. Upozornil, že
uskutečnění oslav bude velmi finančně náročné, města Beroun se dotknou i dopravní omezení.
RNDr. Chalupová doplnila, že jednání o spolupráci se spolkem Svatá Ludmila 1100 let stále
pokračují.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

9. 239/46/RM/2020 Souhlas zřizovatele s přijetím dotace ze Středočeského fondu kultury a
obnovy památek

I. Rada města souhlasí

s tím, aby Talichovo Berounsko, z. ú.. Holandská 118, Beroun-Centrum, 266 Ol Beroun, IČ:
08751200 přijalo dotaci ve výši 100.000,- Kč ze "Středočeského fondu kultury a obnovy
památek" v rámci tematického zadání "Podpora kultury" a uzavřelo veřejnoprávní smlouvu o
poskytnutí dotace.

II. Rada města ukládá

l. Tereza Králová

1. 1. zajistit plnění ve smyslu přijatého usnesení.

Termín: 31.8.2020

Mař. Tomčo uvedl, že Talichovo Berounsko, z. ú., požádalo o poskytnutí dotace z rozpoftu
Středočeského kraje ze "Středočeského fondu kultury a obnovy památek" v rámci zadání "Podpora
kultury".
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Talichovo Berounsko hodlá dotaci ve výši 100 tis Kč použít na podporu Mezinárodního hudebního
festivalu Talichův Beroun. Talichovo Berounsko předkládá radě města žádost o souhlas zřizovatele

s přijetím dotace, což je jednou z podmínek pro uzavření smlouvy o poskytnutí dotace.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

10. 240/46/RM/2020 Pronájem části pozemku p.č. 860/4 v k.ú. Beroun - NA VYVĚŠENÍ

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města pronajmout část pozemku p.č. 860/4 v k. ú. Beroun, podle
předloženého zákresu.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Dresoví, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 6.7.2020

Do jednání rady města se dostavil vedoucí odboru majetku a investic lna. Ureš.
lna. Ureš uvedl, že pan M||;||;|; K|||||| požádal o pronájem části pozemku před hlavní budovou
nádraží CD za účelem umístění mobilní pojízdné kavárny Kofí Kofi. Jednalo by se o cca 5 m2.

Porada k majetku doporučuje souhlasit s pronájmem a smlouvu uzavřít na dobu dvou let a
tříměsíční výpovědní dobou.

HlasováníPředkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

11. 241/46/RM/2020 Natáčení - NW Location s. r.o.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

s pronájmem části pozemku p.č. 2306/9 v k. ú. Beroun za účelem natáčení dne 9. 7. 2020 od
16,00 do 20,00 hod. a s uzavřením smlouvy o nájmu mezi městem Beroun jako
pronajímatelem a společností NW location s. r. o., IC: 28476883, se sídlem Praha 3 - Zižkov,
Chvalova 1091/7, PSČ 130 00 jako nájemcem, za cenu 20. 000,- Kč/lokalita/den.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 8. 7.2020

lna. Mišina uvedl, že společnost NW location požádala o povolení natáčení reklamního spotu pro
společnost LIDL v prostoru u Horní brány. Natáčení by probíhalo 9. 7. 2020 od 16,00 do 20,00 hod.
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Zástupce společnosti zaslal dotaz, zda by mohli do záběru použít živé zvíře (krávu nebo kozu). Byl
informován o tom, že s natáčením se živým zvířetem musí dát souhlas Krajská veterinární správa a
odbor životního prostředí Městského úřadu Beroun.

Mař. Kus se pozastavil nad účastí živého zvířete s ohledem na obchody v této lokalitě, zvláště
na velmi navštěvovaný prodej zmrzliny.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

12. 242/46/RM/2020 Uzavření dodatku č. 2 ke smlouvě ev. č. 0416,2013, NAJ/OMI, zrušení
usnesení rady města č. 554/31/RM/2019 ze dne 27. 11. 2019.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města ruší

usneseni č. 554/3 l/RM/2019 ze dne 27. 11. 2019, za podmínky uzavření dodatku č. 2 ke

smlouvě ev. č. 0416/2013/NAJ/OMI.

II. Rada města souhlasí

s uzavřením dodatku č. 2 ke smlouvě ev. č. 0416/2013/NAJ/OMI mezi městem Beroun jako
pronajímatelem a spolkem HARMOTOKLUB o.s., IC: 22818286, se sídlem Sokolovská 1247,
Beroun-Město, 266 Ol Beroun, jako nájemcem, v předloženém znění.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace těchto usnesení.

Termín: 17. 7. 2020

Porada k majetku na podzim roku 2019 doporučila vypovědět nájemní smlouvu spolku
HARMOTOKLUB z důvodu, že nájemce opětovně provedl stavební úpravy předzahrádky. Nájemce
byl vyzván k odstranění stavebních úprav a části vybavení, které bylo umístěno na pozemku, který
není předmětem nájemní smlouvy. Po nejasné komunikaci mezi spolkem a městem Beroun se
uskutečnila schůzka u paní starostky, kde se obě strany domluvily na úpravách předzahrádky.
RNDr. Chalupová doplnila, že účastníci schůzky se snažili domluvit provoz předzahrádky tak, aby
vyhovoval návštěvníkům i obyvatelům okolních domů.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Marcela Kvapilová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

13. 243/46/RM/2020 Výpůjčka pozemků p.č. 267/1, p.č. 267/2, p.č. 267/3 v k. ú. Zdejcina
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí

s výpůjčkou pozemků p.č. 267/1, p.č. 267/2, p.č. 267/3 v k. ú. Zdejcina, za účelem výsadby
stromořadí a obnovy úvozové cesty a s uzavřením smlouvy o výpůjčce mezi městem Beroun
jako půjčitelem a spolkem Naše Zdejcina, z. s., IČ: 04272757, se sídlem Stradonice 75, 267 05
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Nižbor jako vypůjčitelem, v předloženém znění, s tím, že město Beroun uhradí náklady
spojené s vytyčením hranic pozemků pro výsadbu stromů ve výši 5.500,- Kč +DPH.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Dresoví, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 15. 7. 2020

lna. Mišina uvedl, že v zápise ze zasedání Osadního výboru Zdejcina bylo uvedeno, že pan V|||||||||
chce prostřednictvím spolku Naše Zdejcina požádat o dotaci na výsadbu stromů a obnovu úvozové
cesty. Výsadbou by byly dotčeny i pozemky města Beroun v k. ú. Zdejcina, které jsou pronajímány

pro zemědělské účely. Porada k majetku doporučila souhlasit s realizací výsadby stromořadí s tím,
že pozemky budou vyjmuty z předmětu nájmu a dají se do výpůjčky spolku Naše Zdejcina. Rada
města dne 10. 6. 2020 souhlasila s uzavřením dodatku ke smlouvě o nájmu. Záměr města vypůjčit

pozemky byl zveřejněn.

Doporučuje se souhlasit s uzavřením smlouvy o výpůjčce se spolkem Naše Zdejcina na dobu
určitou na 11 let. Poskytovatel dotace požaduje zajistit udržitelnost projektu po dobu 10 let od

ukončení realizace projektu, tj. od ukončení výsadby. Předpokládaný termín výsadby je jaro 2021.
Na dotaz Mař. Kuse, zda nájemce souhlasí s uzavřením dodatku ke smlouvě o nájmu, odpověděl

lna. Dřeš, že souhlasí.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

14. 244/46/RM/2020 Smlouva o výpůjčce pozemků za účelem realizace projektu - Obnova
rekreační zóny Talichovo údolí v Berouně

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí

s výpůjčkou pozemků p.č. 2285/28,, p.č. 1750/5, p.č. 1750/8, p.č. 1750/1, p.č. 2285/29, p.č.
1750/4, vše v k.ú. Beroun, za účelem realizace projektu "Obnova rekreační zóny Talichovo
údolí v Berouně" a s uzavřením smlouvy o výpůjčce mezi městem Beroun jako půjčitelem a

spolkem Berounská zeleň z. s., IČ: 08172480, se sídlem Smetanova 242/16, Beroun-Závodí,
266 Ol Beroun, jako vypůjčitelem, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 8. 5.2020

lna. Mišina připomněl, že spolek Berounská zeleň předložil záměr provést projekt "Obnova
rekreační zóny Talichova údolí v Berouně". Projekt je rozdělen do čtyř etap a spolek navrhuje řešit
zatím l. etapu obnovení třecího rybníčku, vyčištění příčných žlabů, vybudování části baťových
chodníků a umístění informační tabule. Náklady budou hrazeny ze zdrojů získaných spolkem. Aby
spolek mohl čerpat prostředky na projekt z participativního rozpočtu Středočeského kraje, požádal
město Beroun o poskytnutí dotčených pozemků do dlouhodobé správy.
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Záměr města pozemky vypůjčit byl zveřejněn a nebyly k němu podány žádné nabídky ani
připomínky.

Na dotaz Mař. Tomča na termín realizace l. etapy odpověděl lna. Mišina, že realizace bude

dokončena do tří let.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Marcela Kvapilová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

15. 245/46/RM/2020 Zápis č. 3/2020 z jednání Komise bytové konaného dne 8. 6. 2020
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města bere na vědomí

zápis č. 3/2020 z jednání Komise bytové konaného dne 8. 6. 2020.

II. Rada města bere na vědomí

předložené nové žádosti o nájem bytu ve vlastnictví města Beroun včetně stanoviska Komise

bytové Rady města Beroun.

lna. Dřeš provedl zápisem z jednání Komise bytové.

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se; O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Dagmar Mlčochova

Typ dokumentu: Usnesení

16. 246/46/RM/2020 Rád veřejného pohřebiště města Beroun

K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města schvaluje

Rád veřejného pohřebiště města Beroun s účinností od l. 8. 2020, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajistit vyvěšení Řádu veřejného pohřebiště města Beroun na úřední desce Městského
úřadu Beroun po dobu 15 dnů a po celou dobu jeho platnosti na pohřebišti v části
Beroun-Město a v části Beroun-Jarov na místě obvyklém.

Termín: 3. 7.2020

lna. Ureš předložil úpravu Rádu veřejného pohřebiště města Beroun. Uvedl, že je nutno uvést řád
pohřebiště do souladu s novelou zákona.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Mgr. Pavlína Poborská

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

17. 247/46/RM/2020 Schválení zadávacích podmínek veřejné zakázky "Parkoviště P+R Na
Podole, Beroun"

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš
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I. Rada města schvaluje

předložené zadávací podmínky veřejné zakázky "Parkoviště P+R Na Podole, Beroun"

II. Rada města jmenuje

pro výše uvedenou veřejnou zakázku hodnotící komisi a náhradníky členů této komise;;

:::::^::^:::::::::::: ^•W^Wí: ::^:^:^W::: ::::

:::::::::::^::::^::;:: ^:<::::^:^::^::: ::::^:::<:::::::::::: ::::::::::

;:::;;::;;:-:;:::^:-:; :::::;::::::::;::^;< :;:^:>:::<:^:

:^::::^:::::::i:::::: :::::ň:S::S::::: ;:::::::::::::::::::::::

:::^::::^::::::::::: ^^:<^:^:::^::: :::::^::^::::::^::;::

•:-:v:-:^:-:-^-:-: •:•:•>:•:•:•:•:•:•:•

III. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění plnění tohoto usneseni.

Termín: 31. 8. 2020

lna. Mišina předložil radě města zadávací podmínky veřejné zakázky "Parkoviště P+R Na Podole,
Beroun" včetně jmenování hodnotící komise a náhradníků členů této komise.
Mař. Kus kvitoval postup v realizaci tohoto projektu.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Jakub Zelinka

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

18. 248/46/RM/2020 Uzavření dodatku č. 5 k nájemní smlouvě ev. č. 0034/2005/NAJ/MM ze
dne 11. 6. 2003 - Innogy Energo, s.r.o. - NA VYVĚŠENI.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města uzavřít dodatek č. 5 k nájemní smlouvě č. 0034/2005/NAJ/MM
ze dne 11. 6. 2003, ve znění pozdějších dodatků č. l -4 na pronájem systému CZT (centrální
zásobování teplem). Předmětem dodatku je rozšíření předmětu pronájmu o část pozemku
p.č. st. 4705, jehož součástí je budova bez čp/če v k. ú. Beroun, podle předloženého zákresu.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic
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1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 3. 7.2020

III. Rada města svěřuje

místostarostovi Ing. Michalu Mišinovi rozhodování o udělení souhlasu města Beroun jako

vlastníka pozemků p.č. st. 4705, jehož součástí je jiná stavba (kotelna) a p.č.. 1554/22 v k. ú.

Beroun nutného pro příslušné řízení u stavebního úřadu ohledně realizace záměru společnosti
innogy Energie s. r. o. dle projektové dokumentace pro akci "Modernizace plynové kotelny úl.

Pod Studánkou 914, Beroun-Hlinky".

lna. Mišina informoval o zjištění, že část pozemku pod budovou kotelny v ulici Pod Studánkou v

k. ú. Beroun není uvedena v předmětu pronájmu ve smlouvě o nájmu mezi městem Beroun a

společností innogy Energo. Společnost innogy Energo chystá realizaci záměru "Modernizace
plynové kotelny úl. Pod Studánkou 914, Beroun-Hlinky" a požádala o souhlas. V současné době se

zpracovává projektová dokumentace, která bude městu předložena k odsouhlasení. Modernizace

kotelny by měla být provedena tak, aby mohla být používána pro topnou sezónu 2021.

Vzhledem k tomu, že příští termín jednání rady města je stanoven na 22. 7. 2020 se navrhuje

svěřit místostarostovi Ing. Mišinovi rozhodování o udělení souhlasu města s realizací záměru

společnosti innogy Energo.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

19. 249/46/RM/2020 Informace k projektu Beroun 2.1

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. arch. Dana Vilhelmová

I. Rada města bere na vědomí

informaci o posouzení potřebnosti projektu Beroun 2. 1.

II. Rada města bere na vědomí

informaci, že na příštím zasedání rady města bude předložen k projednání volný návrh na
vstup města Beroun do spolku CZECH.UP.

III. Rada města ukládá

Ing. arch. Daně Vilhelmové, vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje,

předložit radě města k projednání návrh na vstup města Beroun do spolku CZECH.UP v
režimu řádného člena a používání této platformy spolupráce samospráv pro sdílení inovací a

místní rozvoj.

Vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje lna. arch. Vilhelmová se dostavila k

projednání bodu 19 programu.

lna. arch. Vilhelmová předložila radě města informace k projektu Beroun 2. 1.
RNDr. Chalupová připomněla, že rada města projednávala materiál "Vstup města Beroun do spolku
CZECH. UP z. s. ". Vedení města nechalo k tomuto materiálu zpracovat vyjádření nezávislé odborné

společnosti Siemens Mobility, s. r. o.

Mař. Tomčo uvedl, že proběhla tři pracovní jednání. Vyjádření je více srozumitelné a konkrétní.
Výstupní data by přispěla ke zlepšení informací o chodu města.
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lna, Mišina kvitoval, že z vyjádření nezávislé společnosti vyplývají konkrétní výsledky a realizaci
systému čidel má smysl.

Na dotaz Mař. Kuse odpověděla lna. arch. Vilhelmová, že vstup do spolku CZECH. UP doporučuje.

RNDr. Chalupová uvedla, že dle společnosti Siemens se jedná o dobrou investici.

Mař. Tomčo doplnil, že tak široký rozsah systému v České republice ještě nikde není. Systém by
využívali i odborníci a vysoké školy. Na dotaz Mař. Kuse uvedl, že na fínancování projektu se budou
podílet soukromé subjekty.

RNDr. Chalupová konstatovala, že informace o projektu Beroun 2. 1 bude předložen zastupitelstvu

města v září 2020.

Mař. Kus se dotázal Ing. arch. Vilhelmové na posun jednání o realizaci obytného souboru v
Pískovně. lna. arch. Vilhelmová uvedla, že kraj rozhodl o projednání EIA.

Předkladatel: Mgr. Dušan Tomčo
Zpracovatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

20. 250/46/RM/2020 Jmenování člena Komise pro územní plán

I. Rada města jmenuje

Ing. Arch. Petra Vávru členem Komise pro územní plán.

Tajemník úřadu lna. Chalupecký předložil návrh na jmenování nového člena Komise pro územní
plán.

RNDr. Chalupová návrh kvitovala s tím, že komise potřebuje urbanistu.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

21. 251/46/RM/2020 Rezignace vedoucí Pracovní skupiny pro revitalizaci sídlišť

I. Rada města bere na vědomí

rezignaci Ing. Ireny Mastné na pozici vedoucí a členky Pracovní skupiny pro revitalizaci sídlišť.

II. Rada města ruší

Pracovní skupinu pro revitalizaci sídlišť z důvodu naplnění účelu, pro který byla zřízena.

lna. Chalupecký informoval o rezignaci Ing. Mastné na pozici vedoucí a členky Pracovní skupiny pro
revitalizaci sídlišť, která byla doručena písemně dne 18. 6. 2020.

RNDr. Chalupová vyjádřila názor, že pracovní skupina naplnila účel, pro který byla zřízena, a
navrhla její zrušení.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

22. 252/46/RM/2020 Zřízení pracovní pozice referent pro přípravu města Beroun na
klimatickou změnu se zařazením v rámci Odboru majetku města
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I. Rada města nesouhlasí

se zřízením nového pracovního místa referenta pro přípravu města Beroun na klimatickou
změnu.

lna. Chalupecký předložil návrh zastupitele Mgr. Voldána na "Zřízení pracovní pozice referent pro
přípravu města Beroun na klimatickou změnu se zařazením v rámci Odboru majetku města". Mgr.
Voldán podal tento návrh prostřednictvím Finančního výboru zastupitelstva města, jehož je členem.
Zřízení pracovní pozice je však v kompetenci rady města.

Tajemník úřadu Inq. Chalupecký uvedl, že město Beroun má funkci energetika zřízenou. Pracovnice
sleduje spotřebu energií, připravuje podklady pro obchodování energií. Další navrhované body
agendy mají v gesci místostarostové a vedoucí odborů.

RNDr. Chalupová vyjádřila názor, že navrhovaná agenda má tak široký rozsah, že není možné ji
zvládnout (praxe, vzdělání atd. ).

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

23. 253/46/RM/2020 Zápis ze schůze Osadního výboru Jarov konané dne 2. 2. 2020

I. Rada města bere na vědomí

zápis ze schůze Osadního výboru Jarov konané dne 2. 2. 2020.

lna. Chalupeckv provedl zápisem ze schůze Osadního výboru Jarov, která se konala dne 2. 2.
2020.

Místostarosta lna. Mišina doplnil, že se zúčastnil následující schůze osadního výboru. Většinu
dotazů z tohoto zápisu zodpověděl na místě.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti; O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

24. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

RNDr. Chalupová připomněla úkol vyplývající ze zasedání zastupitelstva města, aby vedení města
projednalo návrh na zřízení pracovní skupiny napříč politickým spektrem k věci skládka Lištice.
Požádala o názor radu města.

Z diskuze rady města vyplynulo rozhodnutí pracovní skupinu nezřizovat z důvodu, že se jedná o
kauzu v soudním řízení.

Mař. Tomčo informoval o postupu realizace projektu sdílených elektrokol. Všechny dokavaď stanice
kromě jedné jsou zkolaudované. Projekt může být v blízké době spuštěn. Připravuje se slavnostní
zahájení za účasti zastupitelů, významných berounských firem a dalších hostů.

Mař. Tomčo informoval o připravovaném projektu České spořitelny na podporu sportu a iniciace
sportování. Jedná se o pilotní projekt v České republice a mezi vybranými třemi městy bude možná
Beroun.

Mař. Chlumská poděkovala za realizaci chodníku v prostoru křižovatky ulic Jungmannova a Bratří
Nejedlých. Kvitovala práci realizační firmy. Upozornila na problémy s parkováním v místě přechodu
pro chodce v ulici Bratří Nejedlých.
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RNDr. Chalupová popsala pracovní jednání se starosty obcí, jejichž děti navštěvují berounské

základní školy. Uvedla, že starostové obcí žádali garanci, že v případě placení příspěvků městu
Beroun budou jejich děti moci navštěvovat berounské školy.
Mař. Chlumská a lna. Mišina vyjádřili názor, že děti ze spádových obcí berounské školy navštěvují
dlouhodobě. Město Beroun investuje velké finanční prostředky do škol, které tyto děti využívají.

Mař. Tomčo doplnil informaci, že město Zdice se dohodlo s okolními obcemi na příspěvku 20 tis Kč.
Město Beroun navrhuju příspěvek 10 tis Kč.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

25. Závěr

Po projednání všech bodů programu ukončila starostka RNDr. Chalupová jednání rady města v

17,40 hodin.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

26. 254/46/RM/2020 Výroční zpráva společnosti Berounská sportovní, a.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Mgr. Antonín Marx

I. Rada města v působnosti valné hromady

Berounská sportovní a. s., IČ: 25627406, se sídlem Na Ostrově 900, 266 Ol Beroun-Závodí,
schvaluje Výroční zprávu za rok 2019 společnosti Berounská sportovní a. s.

V 16,15 hod byla zahájena Valná hromada společnosti Berounská sportovní, a. s.
Dostavil se Mař. Marx, ředitel společnosti.

lna. Chalupecký předložil Výroční zprávu společnosti Berounská sportovní, a. s. Zdůraznil zvláště
výborné hospodářské výsledky zimního stadionu, za které patří společnosti velký dík.
Mař. Kus kvitoval dobré výsledky hospodaření. Upozornil na vyšší mzdové náklady.

Mař. Marx uvedl, že bylo nutné reagovat na zvyšování mezd a vyrovnat je.
Na dotaz Mař. Kuse ohledně protipovodňových opatření zimního stadionu odpověděl Mgr. Marx, že
ochrana zimního stadionu souvisí s ochranou sousedícího hotelu. Protipovodňové zábrany jsou

uloženy v prostoru zimního stadionu.
Mař. Marx doplnil, že se stále zvyšuje návštěvnost aquaparku. Byla zahájena výstavba plynové
kotelny. Na rekonstrukci venkovního koupaliště na Velkém sídlišti zaznamenali zatím pozitivní
ohlasy.

Mař. Chlumská pochválila a poděkovala za bruslařskou školu pro základní školy.
Mař. Marx doplnil informace o činnostech, které je nutné provést před otevření venkovního
koupaliště na Sídlišti.

RNDr. Chalupová poděkovala Mgr. Marxovi za odvedenou práci.

Valná hromada společnosti Berounská sportovní, a. s. byla ukončena v 16,30 hod.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato
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RNDr. Soňa Chalupová

starostka

Ing. Michal Mišina

místostarosta

Zapisovatelé:

Leona Pin kasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:

Mgr. Eva Chlumská
radní
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